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Protokoll fört vid årsmöte i

Vrå nga bäckens Sa mfäl I ig hetsfören i n g
vid ordinarie årsstämma lördagen den 30 juli 2022 kl. 1 1.00

35 medlemmar närvarande samt en fullmakt.

1 Val av ordförande för stämman:

Anders Larsson valdes till ordförande för stämman

2 Yal av sekreterare för stämman:

Jessica Berndt valdes till protokollforare för stämman.

3 Val av två justerare, tillika rösträknare:

Lars-Ove Andreasson och Micael Andersson valdes av stämman.

4 Styrelsens och revisorernas berättelser

5. Ansvarsfrihet för styrelsen:Stämman beviljar styrelsen ansvarsfrihet for

verksamhetsåret 202012021 .

6. Framställningar från styrelsen och ev. motioner från medlemmar

Parkeringsregler: Diskussionsunderlag, som skickats ut tidigare till alla

medlemmar som bilaga i kallelse för stämman, lästes upp och diskuterades.

Beslut:

- Parkeringsforbud ska göras bättre med skyltning så att badgäster inte parkerar

på området, förslagsvis med tydliga områdesskyltar vid infart på Sandstrands-

och Klittervägen.

- lnga nva uppmärkta parkeringsplatser för specifik stuga på grönområde

kommer att tillåtas.

- Bättre skyltning ska ske på området längs Klittervägen, öster om det stora

grönområdet.

- Förslag, som uppkom på stämman, om införande av parkeringstillstånd

avslogs.

lnga motioner har inkommit.



7. Ersättning till styrelsen och revisorerna
För närvarande:
a) Ordförande, kassör och sekreterare ersätts vardera med 1 1o/o av ett basbelopp,
ordinarie styrelseledamot 4%av ett basbelopp och suppleant med 2o/o av ett basbelopp.
b) Revisorerna ersätts vardera med 2o/o av ett basbelopp.
c) Extra arvode utgår med 1000:- att fördelas av styrelsen.
Godkännes enhälligt av stämman.

8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt

debiteringslängd.

Godkännes av stämman.

9. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter.

ordinarie: Kenneth Källerman och Anders Larsson nyval/omval 2 år
ordförande: Anders Larsson, omval 1 år
suppleanter: Martin Reinholdsson, Tobias Andersson, omvall år
Valda sedan tidigare; Jessica Berndt, Johan Carlen och MicaelAndersson
Godkännes av stämman.

Anders kommer inte att ställa upp nästa år. Om ingen ställer upp som
ordförande kommer vi att behöva ta in en extern ordförande vilket kommer att
medföra stora kostnader.

10. Val av revasorer och suppleanter

Martin Andersson (omval)& Lennart Daun (nyval) valdes som ordinarie på 1 år;

Suppleant Malin Andersson, 1 år

11. Val av valberedning

Omval: Patrik Berndt, nyval:Jörgen Carlsson

Godkännes av stämman.
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12. Övriga frågor

lnformation från Jan Larsson angående vattensamlingar och dränering på
området:Övre området skulle vara klart 15 februari, kommunen har inte gjort
vad de ska, de ska börja arbeta på det igen den 1 september. Förseningen
kan ha att göra med invasiv växtart som försvårar arbetet. Asfalterade vägar
med gupp gör att det inte rinner ordentligt. Vägforeningen behöver ta ansvar
för detta.

Boulebana: Beslut tas att den sköts ideellt av de som använder den.
Beslutar att skylt tas bort att andra inte får använda den, grannområdena vill
utnyttja banan och det är bara positivt att den används.

Önskan finns om att alla ska informeras att våra soprum inte är grovsoprum.

13. Meddelande om plats och tid när stämmoprotokollet hålls tillgängligt.

4 veckor efter stämman ska protokollet finnas tillgängligt på hemsida och i
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Mötesordförande

Justeras

MicaelAndersson


